
THE HEART IS A LONELY HUNTER

THE HEART IS A LONELY HUNTER_下载链接1_

著者:Carson McCullers

出版者:BANTAM BOOKS

出版时间:1967-01-01

装帧:48开

http://www.allinfo.top/jjdd


isbn:9780553269635

This novel is the work of a supreme artist, Carson McCullers's enduring masterpiece.
The heroine is the strange young girl, Mick Kelly. The setting is a small Southern town,
the cosmos universal and eternal. The characters are the damned, the voiceless, the
rejected. Some fight their loneliness with violence and depravity, some with sex or
drink, and some--like Mick--with a quiet, intensely personal search for beauty.
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一本好的小说真的不需要拿同性恋来做噱头，而且我真没看出来他俩是同性恋。

-----------------------------
温暖的文字

-----------------------------
读这本书那时候刚好特别孤独。人人都希望生活中能遇到像Singer这样的人，却没发现
自己就是Singer那样的人，其实大家都是一座孤岛，各自孤独。我不想把注意力放在同
性恋上，我看到的是那颗孤独求爱的心。

-----------------------------
THE HEART IS A LONELY HUNTER_下载链接1_

书评

-----------------------------
THE HEART IS A LONELY HUNTER_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	THE HEART IS A LONELY HUNTER
	标签
	评论
	书评


